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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de door u gestelde schriftelijke vragen met betrekking 
tot bovengenoemd onderwerp. 
 
Vraag 1: Wanneer heeft wethouder Bastiaans gesolliciteerd bij het COA en wanneer wist zij dat zij 
de baan zou krijgen? 
 
Antwoord 1: Wethouder Bastiaans heeft ons desgevraagd gemeld haar sollicitatiebrief op 22 
augustus 2023 te hebben verzonden. Op 27 oktober heeft dit geleid tot een positief besluit. 
 
 
Vraag 2: Op welk moment heeft wethouder Bastiaans dit bij de gemeentesecretaris en bij het college 
kenbaar gemaakt zoals artikel 2.5 van de gedragscode van het college voorschrijft? 
 
Antwoord 2: Artikel 2.5 van de gedragscode ziet toe op meldingen van nevenfuncties. Hiervan is in 
deze casus geen sprake. Het college is voorafgaand aan de vergadering van 14 november door 
wethouder Bastiaans geïnformeerd over haar vervolgstap. Daarbij heeft zij aangegeven COA-
gerelateerde onderdelen in haar portefeuille per direct neer te leggen. In de periode voorafgaand aan 
deze mededeling op 14 november heeft zij zowel met de gemeentesecretaris als de burgemeester 
vertrouwelijk over haar sollicitatie geklankbord. 
 
 
Vraag 3: Welke beslissingen heeft wethouder Bastiaans nog genomen in relatie tot het COA of 
beslissingen waar het COA mee in aanmerking komt ten tijde van de periode dat zij gesolliciteerd 
had en toen zij wist dat ze de baan kreeg? Bent u het met ons eens dat er dan sprake is geweest 
van belangenverstrengeling gezien artikel 2.3 van de gedragscode van het college? Er was immers, 
gezien de sollicitatie en daarna het verkrijgen van de baan, overduidelijk sprake van een substantiële 
betrokkenheid. 
 
Antwoord 3: In de collegevergadering van 6 juni 2023 heeft besluitvorming plaatsgevonden met 
betrekking tot de tijdelijke opvang van asielzoekers in Mariënwaard 51. Uw raad heeft daarover 
aansluitend een raadsinformatiebrief gekregen. Daarna heeft geen direct aan het COA gerelateerde 
besluitvorming meer plaatsgevonden. Volledigheidshalve melden we nog dat op 14 november 
jongstleden een collegebesluit is genomen over het beleidskader “Nieuwe stadsgezichten: van 
opvang tot integratie”, conform een toezegging aan uw raad van 8 november 2022. Dit besluit, 
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genomen na de in antwoord 2 genoemd mededeling van wethouder Bastiaans, biedt een kader voor 
integratie en een integrale aanpak van de verschillende wettelijke taken en reguliere uitvoeringstaken 
gericht op de integratie van nieuwkomers (specifiek asielzoekers en statushouders) in onze stad, als 
opmaat voor uitwerking in 2024 in drie uitvoeringsprogramma’s. Ten aanzien van asielopvang 
borduurt dit beleidskader voort op het collegebesluit van 13 december 2022, waarin het college het 
reguliere AZC alsmede de locaties Mariënwaard en Overmaze heeft aangewezen als opvangplekken 
binnen onze stad. Het beleidskader bundelt de bestaande en wettelijke activiteiten ten aanzien van 
asielbeleid en staat informatief geagendeerd voor de domeinvergadering Sociaal op 5 december. 
 
 
Vraag 4: Hoeveel verzoeken heeft het COA het afgelopen jaar bij gemeente Maastricht en dus bij 
wethouder Bastiaans gelegd en hoeveel daarvan zijn er geweigerd? 
 
Antwoord 4: Besluitvorming over verzoeken van het COA vindt plaats door het college, niet door 
individuele portefeuillehouders. Het afgelopen jaar gaat het om de volgende collegebesluiten: 

 7 februari 2023: verlenging van het gedoogbesluit t.b.v. opvang van asielzoekers in Novotel 
Maastricht t/m 31-12-2023. 

 Het reeds eerder genoemde collegebesluit van 6 juni 2023 inzake overdracht van de locatie 
Mariënwaard 51 t.b.v. de tijdelijke opvang van asielzoekers tot en met augustus 2025. 

Volledigheidshalve melden we nog dat de gemeente Maastricht meermaals vanuit zowel het 
ministerie als het COA gevraagd is naar aanvullende opvangplekken. In antwoord hierop is steeds 
aangegeven dat we ons willen focussen op de voornoemde drie al gerealiseerde opvanglocaties 
(AZC, Overmaze en Mariënwaard). Ook heeft COA afgelopen jaar geïnformeerd naar mogelijkheid 
tot uitbreiding van opvangplekken in het reguliere AZC, waaraan geen medewerking is verleend. 
Deze verkenningen zijn daarna nooit doorgezet als formeel verzoek. Zowel de burgemeester als 
wethouder Bastiaans hebben het afgelopen jaar meermaals in de rondvraag de overige collegeleden 
geïnformeerd over ontwikkelingen rondom opvang asielzoekers.  

 

 
Vraag 5: Deelt u onze mening dat het hoogst onwenselijk is dat bestuurders tussentijds of meteen 
na hun periode van wethouderschap gaan werken bij een bedrijf of organisatie waar zij ten tijde van 
hun wethouderschap mee van doen hebben gehad en/of beslissingen over moesten nemen? Zo ja, 
moet de gedragscode op dit punt worden aangepast? 
 
Antwoord 5: De op 20 december 2022 door de raad vastgestelde gedragscode kent alleen een 
afkoelingsperiode voor betaalde werkzaamheden voor de gemeente (artikel 2.9). Het staat de raad 
vrij om hierover aanvullende bepalingen op te nemen. Wij zien hiertoe op basis van deze casus geen 
aanleiding.  
 
 
Vraag 6: In navolging op vraag 5. Eenzelfde discussie is landelijk gaande. Kunt u een aantal 
scenario’s schetsen wat wel en niet wenselijk zou zijn? Wij begrijpen immers ook dat voormalig 
wethouders vaak een andere bestuurdersrol op zich nemen. Echter in dit geval is er een duidelijke 
overlap. 
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Antwoord 6: De landelijke discussie laat zien dat het lastig is om een sluitend normenkader op te 
stellen, het blijft altijd een kwestie van maatwerk. Tegen deze achtergrond leidt het formuleren van 
wat wel en niet wenselijk is in een aantal scenario’s nooit tot een sluitend beeld.  
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 
 
De Secretaris,                      De Burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
G.J.C. Kusters W.A.G. Hillenaar 
 
 


